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Link do nagrania z VI sesji Rady Miejskiej w Boguchwale:   

https://esesja.tv/SesjaVI.htm 

Podany w protokole czas rozpoczęcia poszczególnych punktów porządku obrad odnosi się do 

powyższego nagrania. 

Protokół nr VI.2024 

VI Sesja Rady Miejskiej w Boguchwale 

w dniu 31 października 2024 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 Radnych: 

1. Maria Angowska 

2. Adam Baran 

3. Agnieszka Bednarska 

4. Waldemar Bijoś 

5. Marek Cisek 

6. Dariusz Hudzik 

7. Marek Kiczek 

8. Piotr Kobyłecki 

9. Magdalena Kotla 

10. Ryszard Liput 

11. Dominik Maziarz 

12. Piotr Pustelny 

13. Tadeusz Rak 

14. Andrzej Świder 

15. Katarzyna Warchoł 

16. Grzegorz Wojewoda 

17. Kamila Wróbel 

18. Antoni Ziobro 

19. Barbara Żak 

 

Nieobecni: 

1. Sławomir Czyż 

2. Andrzej Zając 

W sesji uczestniczył Pan Wiesław Kąkol - Burmistrz Boguchwały oraz wyznaczeni przez 

Burmistrza pracownicy Urzędu Miejskiego w Boguchwale, Sołtysi i Przewodniczący 

Zarządów Osiedli Boguchwała. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Boguchwała. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Boguchwała. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia ważności wyborów Sołtysów oraz Rad 

Sołeckich w Gminie Boguchwała. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia ważności wyborów Przewodniczących oraz 

Członków Zarządów Osiedli Boguchwała. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

https://esesja.tv/transmisja/59308/vi-sesja-rady-gmina-boguchwala-z-dnia-31102024.htm
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9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad 

budżet 2024 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Nosówce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Boguchwała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości, zasad obliczania i wypłacania diet dla 

radnych Rady Miejskiej w Boguchwale oraz zasad zwrotu kosztów podróży 

służbowych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 28.09.2024 r. na działalność 

Burmistrza Boguchwały. 

15. Informacja na temat oświadczeń majątkowych. 

16. Zamknięcie obrad. 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:01:19 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył obrady VI sesji Rady Miejskiej 

i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia. Następnie odczytał 

porządek obrad i zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są propozycje zmian. 

Propozycji zmian nie było. 

Ad.2. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:03:44 

Pan Krzysztof Lassota Sekretarz Gminy powiedział, że przedłożony projekt uchwały stanowi 

wniosek Burmistrza Boguchwały o odwołaniu Skarbnika Gminy. Uzasadnieniem niniejszego 

wniosku o odwołanie jest złożenie przez Skarbnika Gminy - Panią Ewę Antosz prośby o 

rozwiązanie stosunku pracy z dniem 31 października 2024 roku. Stosunek pracy Skarbnika 

Gminy, zgodnie z art. 4 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach 

samorządowych nawiązuje się na podstawie powołania. Odwołanie skarbnika, następuje na 

wniosek Burmistrza, zgodnie z art. 18 ust.2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym i należy do wyłącznej kompetencji Rady Gminy. Zgodnie z art. 70 Kodeksu pracy 

pracownik zatrudniony na podstawie powołania może być w każdym czasie - niezwłocznie lub 

w określonym terminie - odwołany ze stanowiska przez organ, który go powołał. W związku 

ze złożoną przez Panią Ewę Antosz, prośbą o rozwiązanie stosunku pracy Burmistrz 

Boguchwały wystąpił do Rady Miejskiej w Boguchwale z wnioskiem (projekt uchwały) o 

podjęcie uchwały w przedmiocie odwołania Skarbnika. 

Pani Agnieszka Bednarska – Przewodnicząca Komisji Statutowo-Prawnej przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w imieniu 

członków komisji podziękował za współpracę Pani Ewie Antosz. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Boguchwała. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, Dariusz 

Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, 

Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, 

Kamila Wróbel, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:05:14 

Pan Krzysztof Lassota Sekretarz Gminy powiedział, że projekt uchwały stanowi wniosek 

Burmistrza Boguchwały o powołaniu na stanowisko Skarbnika Gminy Boguchwała Pani 

Eweliny Stawarz. Skarbnik należy do pracowników samorządowych o szczególnym statusie. 

Uzasadnia to zakres obowiązków, jak i odpowiedzialności skarbnika. Rekomendowana przez 

Burmistrza Boguchwały kandydatka spełnia wymogi na stanowisko skarbnika, tj. wymagania 

określone w art. 6 ust. 1 u.p.s., czyli: jest obywatelem polskim, posiada pełną zdolność do 

czynności prawnych oraz korzysta z pełni praw publicznych; posiada wykształcenie 

ekonomiczne, jak również kwalifikacje zawodowe wymagane do wykonywania pracy na 

określonym stanowisku, w tym wymagamy minimalny 3-letni staż w księgowości. Ponadto 

wskazana osoba nie była skazana prawomocnym wyrokiem sądu za umyślne przestępstwo 

ścigane z oskarżenia publicznego lub umyślne przestępstwo skarbowe. Biorąc powyższe pod 

uwagę Pani Ewelina Stawarz spełnia wymogi wynikające z art. 54 ust. 8 ustawy z 27.08.2009 

r. o finansach publicznych. W świetle tego unormowania przepisy dotyczące głównego 

księgowego stosuje się odpowiednio do głównego księgowego budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego. 

Pani Agnieszka Bednarska – Przewodnicząca Komisji Statutowo-Prawnej przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego życzył Pani 

Ewelinie Stawarz dobrej współpracy z komisja i wszystkiego dobrego. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie powołania Skarbnika Gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, Dariusz 

Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, 

Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, 

Kamila Wróbel, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej życzył dobrej i owocnej współpracy Pani 

Ewelinie Stawarz. 

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia ważności wyborów Sołtysów oraz Rad 

Sołeckich w Gminie Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:07:57 

 

Pan Krzysztof Lassota Sekretarz Gminy powiedział, że w dniu 4 października 2024 roku do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Boguchwale wpłynęło pismo Burmistrza Boguchwały 

informujące o braku wniesionych protestów przeciwko ważności wyborów przeprowadzonych 

na kadencje 2024-2029 Sołtysów, Rad Sołeckich, Przewodniczących i Członków Zarządu 

Osiedli. W związku z powyższym, zgodnie ze statutami jednostek pomocniczych, Rada 

Miejska podejmuje uchwałę w sprawie stwierdzenia ważności wyborów, a Przewodniczący 

Rady Miejskiej wydaje Sołtysom oraz Członkom Rad Sołeckich zaświadczenie o wyborze na 

tę funkcję oraz legitymację dla Sołtysów. 

 
Pani Agnieszka Bednarska – Przewodnicząca Komisji Statutowo-Prawnej przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia ważności wyborów Sołtysów oraz Rad Sołeckich w Gminie 

Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, Dariusz 

Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, 

Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, 

Kamila Wróbel, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia ważności wyborów Przewodniczących 

oraz Członków Zarządów Osiedli Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:09:41 

Pan Krzysztof Lassota Sekretarz Gminy powiedział, że w dniu 4 października 2024 roku do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Boguchwale wpłynęło pismo Burmistrza Boguchwały 

informujące o braku wniesionych protestów przeciwko ważności wyborów przeprowadzonych 

na kadencje 2024-2029 Sołtysów, Rad Sołeckich, Przewodniczących i Członków Zarządu 

Osiedli. W związku z powyższym, zgodnie ze statutami jednostek pomocniczych, Rada 

Miejska podejmuje uchwałę w sprawie stwierdzenia ważności wyborów, a Przewodniczący 

Rady Miejskiej wydaje Przewodniczącym oraz Członkom Zarządu Osiedli zaświadczenie o 

wyborze na tę funkcję oraz legitymację dla Przewodniczących Zarządu. 

Pani Agnieszka Bednarska – Przewodnicząca Komisji Statutowo-Prawnej przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan Dominik Maziarz – Radny Rady Miejskiej pogratulował wszystkim wybranym oraz 

zaproponował, aby wprowadzić korektę do regulaminu wyborów powszechnych rekompensatę 

pieniężną dla członków komisji. 

 

Pan Krzysztof Lassota Sekretarz Gminy powiedział, że przy tworzeniu statutów osiedli i 

statutów sołeckich, podczas analizy przepisów prawnych nie znalazła się podstawa prawna, 

żeby przy wyborach sołtysów można było ustalić dietę. W przypadku wyborów powszechnych 

jest to ustawowo ustalone. Jeśli takie rozwiązanie prawne się znajdzie to zmiana ta zostanie 

uwzględniona.  

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia ważności wyborów Przewodniczących oraz Członków Zarządów 

Osiedli Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, Dariusz 

Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, 

Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, 

Kamila Wróbel, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając 

Uchwała została podjęta. 

Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli otrzymali zaświadczenia o wyborze. 

 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały pogratulował wszystkim wybranym oraz życzył 

powodzenia i wielu sukcesów. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu Radnych również złożył 

życzenia wszystkim wybranym. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził przerwę w obradach. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:26:31 

Pani Ewelina Stawarz Kierownik Referatu Budżetu i Finansów powiedziała, że projekt uchwały 

dotyczy zaciągnięcia przez Burmistrza Boguchwały zobowiązania ponad budżet 2024 roku z 

tytułu realizacji zadania majątkowego pn.: „Budowa i modernizacja dróg gminnych” w kwocie 

100.000,00zł. Terminy spłaty zaciągniętego zobowiązania ustala się na 2025 rok. Źródłem 

pokrycia zaciągniętego zobowiązania będą dochody własne gminy Boguchwała pozyskane w 

2025 roku. W trakcie realizacji prac projektowych w ramach zadania „Budowa i modernizacja 

dróg gminnych” nastąpiła konieczność rozpoczęcia procedur przetargowych w roku bieżącym 

na prace projektowe, które kontynuowane będą w roku 2025. 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji.  
 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, Dariusz 

Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, 

Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, 

Kamila Wróbel, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając 

Uchwała została podjęta. 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:28:14 

Pani Ewelina Stawarz Kierownik Referatu Budżetu i Finansów powiedziała, że projekt uchwały 

dotyczy zaciągnięcia przez Burmistrza Boguchwały, zobowiązania ponad budżet 2024 roku  

z tytułu realizacji zadania majątkowego pn.: „Modernizacja kompleksu sportowego Moje 

Boisko – Orlik 2012 w Boguchwale” w kwocie 1 160 000,00 zł. Termin spłaty zaciąganego 

zobowiązania ustala się na 2025 rok. Źródłem pokrycia zaciąganego zobowiązania będą 

dochody własne gminy Boguchwała pozyskane w 2025 roku w kwocie 660 000,00 zł  

i dofinansowanie z Programu modernizacji kompleksów sportowych „Orlik” w wysokości 500 

000,00 zł. Celem programu jest to, aby Orlik pozostał nie tylko miejscem do uprawiania sportu, 



Strona 7 z 22 

 

ale także przestrzenią otwartą dla wszystkich, niezależnie od wieku. Aby było to możliwe 

konieczna jest modernizacja obiektu w celu zagwarantowania, że Orlik nadal będzie stanowił 

centrum aktywności fizycznej i sportowej dla społeczeństwa. W związku z powyższym, aby 

móc przeprowadzić postępowanie przetargowe w roku bieżącym i zawrzeć umowę na realizacje 

w/w zadania potrzebna jest zgoda Rady na zwiększenie środków w budżecie w 2025r. o kwotę 

1160 000,00 zł. 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, Dariusz 

Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, 

Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, 

Kamila Wróbel, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:30:41 

 

Uchwałę referowała Pani Ewelina Stawarz Kierownik Referatu Budżetu i Finansów, poprosiła 

Radę Miejską o przyjęcie autopoprawki: 

 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 

2024 roku. 

 

W projekcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 r. wprowadza 

się następujące zmiany: 

W paragrafie 1 proszę o wykreślenie słowa „projekt” 

Po zmianie paragraf 1 otrzymuje brzmienie: 

Wyraża się zgodę na zaciągnięcie przez Burmistrza Boguchwały, zobowiązania ponad budżet 

2024 roku z tytułu realizacji zadania majątkowego pn.: „Budowa wodnego placu zabaw wraz z 

modernizacją basenów otwartych w Boguchwale” w kwocie 2 000 000,00 zł. 

 
Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 
do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Marek Cisek, Dariusz Hudzik, Marek 

Kiczek, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, 

Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Antoni Ziobro, 

Barbara Żak. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Waldemar Bijoś, Magdalena Kotla. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

Pani Ewelina Stawarz Kierownik Referatu Budżetu i Finansów powiedziała, że projekt uchwały 

dotyczy zaciągnięcia przez Burmistrza Boguchwały, zobowiązania ponad budżet 2024 roku  

z tytułu realizacji zadania majątkowego pn.: „Budowa wodnego placu zabaw wraz z 

modernizacją basenów otwartych w Boguchwale” w kwocie 2 000 000,00 zł. Termin spłaty 

zaciąganego zobowiązania ustala się na 2025 rok. Źródłem pokrycia zaciąganego zobowiązania 

będą dochody własne gminy Boguchwała pozyskane w 2025 roku. Zadanie pn. „Budowa 

wodnego placu zabaw wraz z modernizacją basenów otwartych w Boguchwale” realizowane 

będzie w 2024 r. i 2025r. i będzie polegało na wymianie urządzenia stacji uzdatniania wody. 

Dla uatrakcyjnienia kompleksu zaplanowany został wodny plac zabaw. W związku z 

powyższym, aby móc przeprowadzić postępowanie przetargowe w roku bieżącym i zawrzeć 

umowę na realizacje w/w zadania potrzebna jest zgoda Rady na zwiększenie środków w 

budżecie w 2025r. o kwotę 2 000 000,00 zł. 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej powiedział o dyskusji merytorycznej i formalnej 

dotyczącej projektu uchwały podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

Dodał, że jest to 2 000 000,00 zł bez żadnego wsparcia, a nadwyżka budżetowa jest 

ograniczona. Z tego tytułu zrodziły się wątpliwości czy kierunek jest dobry, ponieważ grupa 

docelowa jest nadal taka sama, czy warto byłoby przewrócić funkcjonowanie basenu, który 

działał kiedyś tak aby starsza młodzież czy dorośli mogli z tego basenu korzystać.  

 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały wyjaśnił, iż basen w formie w jakiej działa 

obecnie został uruchomiony w 2014 r., wiadomym już wtedy było, że po ok. 10 latach 

potrzebna będzie modernizacja. Powiedział również, iż modernizacja jest potrzebna, ponieważ 

z każdym rokiem rośnie ryzyko, że basen nie zostanie uruchomiony. Część związana z 

modernizacją to ponad milion złotych, a druga część to wodny plac zabaw. Jak powstawał ten 

basen to powstała również koncepcja rozbudowy tego basenu, powstał tzw. etap II i III. 

Koncepcja ta w etapie II zakładała, że powstanie wodny plac zabaw. Natomiast etap III polega 

na dodaniu jeszcze jedna zjeżdżalnia i basen, który ma być hamownią do tej zjeżdżalni. 
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Projektant, który zaprojektował tą modernizację, zaproponował, aby dołożyć ten wodny plac 

zabaw, aby koszty nie były takie duże. Pan Burmistrz powiedział, że również miał wątpliwości, 

ale przyglądali się kto chodzi na ten basen, jaka jest grupa docelowa – są to rodziny z dziećmi. 

Obecnie właśnie wodne place zabaw cieszą się największą popularnością i są najczęściej 

projektowane. Powiedział również o szacunkowych cenach niecek basenowych, frekwencji 

oraz sezonowych kosztach i przychodach. 

 

Pani Barbara Żak – Radna Rady Miejskiej powiedziała, że zdaje sobie sprawę, że modernizacja 

basenu musi być wykonana ze względu na jego użytkowanie. Natomiast wydawanie ok. 

800 000,00 zł na wodny plac zabaw, można by tego zaprzestać i w kolejnym roku wejść z 

basenem odkrytym, rekreacyjnym z niecką na głębokość ok. 1,40m. Dodała, iż nowy projekt 

zepsuł wcześniejszy basen. Natomiast na obecny basen chodzą rodzice z dziećmi, ponieważ 

spełnia ich oczekiwania, natomiast młodzież i osoby starsze które chciałyby popływać 

rekreacyjnie po prostu nie mają tej możliwości.  

 

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej podziękował Panu Burmistrzowi za przekazane 

informacje, dodał, iż Pan Kierownik Tadeusz Stecyszyn na posiedzeniu Komisji Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego również przekazał te informacje, wiedzą również ze projekt jest już 

półtorej roku i był czas, aby na ten temat porozmawiać, tym bardziej iż temat ten budzi 

wątpliwości.  Wynik głosowania na komisji to wynik już po zasięgnięciu tych wszystkich 

informacji. Dodał, iż gdybyśmy chcieli rozszerzyć ofertę, skierować ja do nieco innej grupy 

docelowej, to powinniśmy rozważyć inny kierunek. Natomiast modernizacja w kwocie 

1 200 000,00 zł to modernizacja z uwzględnieniem potrzeb placu wodnego, czyli tak naprawdę 

rozbudowa tego co było dotychczas.  

 

Pan Dominik Maziarz – Radny Rady Miejskiej powiedział, że w tej i poprzedniej kadencji 

zgłaszał pomysł wprowadzenia współpracy z MuliSportem. Pomysł ten spotkał się z odmową, 

ponieważ jest to basen sezonowy. W związku z tym Pan Radny zaproponował, aby zastanowić 

się nad połączeniem dwóch instytucji kultury np. Miejskiego Centrum Kultury w Boguchwale 

i basenu oraz orlika w jedną instytucję. Dodał, iż w wielu miastach funkcjonują Miejskie Centra 

Kultury i Sportu. W Miejskim Centrum Kultury w Boguchwale funkcjonują zajęcia i czasami 

mieszkańcy skarżą się, iż są to drogie zajęcia, natomiast połączenie tych dwóch instytucji 

dałoby szansę na to, aby firma MultiSport weszła we współpracę z nami. Dzięki temu mogłyby 

być finansowane zajęcia płatne Miejskiego Centrum Kultury, a w sezonie letnim przez 2 

miesiące dofinansowane wejścia na basen z programu benefit MultiSport. W związku z tym 

powiedział, że warto by było zastanowić się nad połączeniem tych instytucji, może nawet na 

szerzej na całą gminę i stworzyć Gminne Centrum Sportu i Kultury. 

 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały powiedział, że jest to dobry pomysł do 

rozważenia, co do połączenia są dwa rodzaje działalności. My widzimy basen jako grupę osób, 

która pływa i korzysta z basenu, natomiast od strony gminy basen to jest zespół urządzeń, które 

trzeba utrzymać, jest to inna charakterystyka niż działalność kulturalna. Na dzień dzisiejszy 

basen funkcjonuje w ramach administracyjnych urzędu, jak również jest pracownik, który 

odpowiada za to z ramienia urzędu. Oczywiście my zlecamy obsługę techniczną i w większości 

robi to GOKOM. Natomiast jeśli chodzi o wejścia na basen, to grupy zorganizowane mają duże 

zniżki lub nawet wejścia bezpłatne. Pan Burmistrz powiedział również o ofertach wakacyjnych 

w ośrodkach kultury na terenie gminy i ich kosztach. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że temat jest ważny, 

zaproponował jednak, aby szerzej omówić go na posiedzeniu komisji. 
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Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Marek Cisek, Dariusz Hudzik, Piotr 

Kobyłecki, Ryszard Liput, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Antoni Ziobro. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Waldemar Bijoś, Marek Kiczek, Magdalena Kotla, Dominik Maziarz, Kamila Wróbel, Barbara 

Żak. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad 

budżet 2024 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:00:20 

 

Pani Ewelina Stawarz Kierownik Referatu Budżetu i Finansów powiedziała, że projekt uchwały 

polega na tym, iż w Uchwale Rady Miejskiej w Boguchwale Nr III.26.2024 z dnia 18 lipca 

2024 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku § 1 otrzymuje brzmienie: 

Wyraża się zgodę na zaciągnięcie przez Burmistrza Boguchwały zobowiązania ponad budżet 

2024r z tytułu realizacji inwestycji pn.: 

a) „Budowa, przebudowa i remont dróg na terenie Gminy Boguchwała” w kwocie 11 377 

291,24 zł. 

b) „Budowa i modernizacja infrastruktury wodno-kanalizacyjnej” w kwocie 3 481 150,00 zł. 

c) „Modernizacja oświetlenia zewnętrznego polegająca na wymianie opraw na 

energooszczędne” w kwocie 3.825.000,00 zł. 

 
Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, Dariusz 

Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, 

Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, 

Kamila Wróbel, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Nosówce. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:03:19 

Pani Ewelina Stawarz Kierownik Referatu Budżetu i Finansów powiedziała, że projekt uchwały 

polega na wyrażeniu zgody na udzielenie przez Gminę Boguchwała w 2024 r. 

nieoprocentowanej pożyczki dla Ochotniczej Straży Pożarnej z siedzibą w Nosówce w 

wysokości do 696.500,00 zł (słownie: sześćset dziewięćdziesiąt sześć tysięcy pięćset zł 00/100) 

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów realizacji projektu pn. „Zakup samochodu ratowniczo-

gaśniczego w celu zwiększenia gotowości bojowej jednostki OSP w Nosówce” 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 

Priorytetu nr „FEPK.02 Energia i środowisko, działanie FEPK.02.05 Adaptacja do zmian 

klimatu” programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027. Spłata 

pożyczki nastąpi w 2025 r. Sposób i termin spłaty pożyczki zostaną określone w umowie 

pożyczki. Pożyczka, o której mowa w § 1 stanowi pomoc de minimis, zgodnie z 

Rozporządzeniem Komisji w sprawie stosowania art. 107 i 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii 

Europejskiej do pomocy de minimis. Wartość pomocy, o której mowa powyżej, zostanie 

określona w umowie pożyczki w oparciu o przepisy rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 11 

sierpnia 2004 r. w sprawie szczegółowego sposobu obliczania wartości pomocy udzielonej w 

różnych formach. OSP w Nosówce zwróciło się do Burmistrza Boguchwały z prośbą o 

udzielenie nieoprocentowanej pożyczki w kwocie 696.500,00 zł z przeznaczeniem na realizację 

projektu pn. „Zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego w celu zwiększenia gotowości bojowej 

jednostki OSP w Nosówce” realizowanego w ramach Funduszy Europejskich dla Podkarpacia 

2021-2027, w ramach której OSP w Nosówce jako Partner Projektu jest realizatorem zadania 1 

– Zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego. OSP nie ma możliwości sfinansowania realizacji 

zadania z własnych środków w związku z tym zwróciła się o pomoc w tej sprawie do Gminy i 

jednocześnie zobowiązała się zwrócić pożyczkę niezwłocznie po otrzymaniu środków w 

ramach FEP. 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pożyczki dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Nosówce. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, Dariusz 

Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, 

Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, 

Kamila Wróbel, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:06:05 

Pani Ewelina Stawarz Kierownik Referatu Budżetu i Finansów powiedziała, że dokonuje się 

zmian w planie dochodów w budżecie gminy na 2024 rok – zmniejszenie o kwotę 3.364.251,00 

zł. Dokonuje się zmian w planie wydatków w budżecie gminy na 2024 rok – zmniejszenie o 

kwotę 4.769.852,00zł. Zmniejsza się o kwotę 1.405.601,00 zł planowany deficyt budżetu 

gminy na 2024r. Zmniejsza się planowane przychody budżetu na 2024r. o kwotę 1.405.601,00zł 

z tytułu wolnych środków jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bankowym 

budżetu gminy, w tym wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. Zwiększa 

się planowane przychody budżetu na 2025r. o kwotę 696.500,00zł, z tytułu wolnych środków 

jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bankowym budżetu gminy, w tym 

wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. Zwiększa się planowane 

rozchody budżetu na 2024r. o kwotę 696.500,00zł z tytułu pożyczki udzielonej na finansowanie 

zadań realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. Ustala 

się planowany deficyt budżetu gminy na 2024r. w kwocie 5.080.077,81 zł. Ustala się przychody 

budżetu w łącznej kwocie 9.708.484,79 zł. Ustala się rozchody budżetu w łącznej kwocie 

4.628.406,98 zł. Zwiększa się plan dotacji udzielonych z budżetu gminy dla jednostek nie 

należących do sektora finansów publicznych o kwotę 1 417 000,00zł. Zmniejsza się plan dotacji 

udzielonych z budżetu gminy dla jednostek nie należących do sektora finansów publicznych o 

kwotę 72 000,00zł. Zwiększa się plan dochodów i wydatków nimi finansowanych, w planie 

jednostek oświatowych o kwotę 17 500,00 zł. 

Dział 600 Transport i łączność  

Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne  

-Zmniejszenie na zadaniu "Budowa, przebudowa i remont dróg na terenie Gminy Boguchwała" 

-6 275 000,00zł. zmiana promesy i przesuniecie realizacji na 2025r. -6275000 zł  

Dział 754 Dochody Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

Rozdział 75412 Ochotnicze Straże Pożarne  

- Zwiększenie planu finansowego w związku z zakupem cysterny do przewozu wody pitnej. 

Dofinansowanie z WFOŚiGW w ramach umowy dotacji nr R14511/2024/UR/R/D -33406,00 

zł 

Dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 

Rozdział 75621 Udziały gmin w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa 

-Zwiększenie dochodów z tytułu dodatkowych środków finansowych - PIT od osób fizycznych 

2783993 zł 

Dział 801 Oświata i wychowanie 
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Rozdział 80101 Szkoły podstawowe 

-Program nauki pływania- transport dzieci na basen 12350 zł 

-Zwiększenie dochodów z tytułu refundacji opieki przedszkolnej z innych gmin- dzieci 

uczęszczające do przedszkoli niepublicznych na terenie Gminy. 81000 zł 

Dział 000 Przychody/Rozchody 

Rozdział 00000 Przychody/Rozchody 

-Pożyczka dla OSP Nosówka ze spłatą w 2025r. na zakup samochodu Ratowniczo - Gaśniczego 

696500 zł 

Dział 400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę 

Rozdział 40095 Pozostała działalność 

- Zwiększenie środków wynika z potrzeby zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów 

dystrybucji w 2024 roku 53 ton węgla kamiennego (53 t x 260,00 zł - 13 780,00 zł), na rzecz 

mieszkańców Gminy Boguchwała. Dystrybucji dokonała firma Węglomat Trzciana 

Dział 600 Transport i łączność 

Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne 

-Przyznanie środków w ramach Funduszu Osiedlowego na nowe zadanie zgodnie z uchwałą nr 

7.2024 Zebrania Mieszkańców Osiedla Boguchwała Dolna - Wymiana odwodnienia liniowego 

na ul. M. Piotraszewskiego 3000 zł 

-Zmniejszenie planu finansowego w związku z przesunięciem realizacji zadania Budowa, 

Przebudowa i remont dróg na terenie Gmina Boguchwała RFPŁ na 2025 rok -6275000 zł 

Dział 750 Administracja publiczna 

Rozdział 75023 Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) 

- Zmiana planu finansowego pomiędzy działem i rozdziałem dot. przyznania dodatków 

specjalnych dla pracowników UM w związku z realizacja zadania zakup samochodu 

pożarniczego OSP w Nosówce. 2870 zł 

-Zmiana planu finansowego pomiędzy działem i rozdziałem dot. przyznania dodatków 

specjalnych dla pracowników UM w związku z realizacja zadania zakup samochodu 

pożarniczego OSP w Nosówce. 1230 zł 

- Zmiana planu finansowego pomiędzy działem i rozdziałem dot. przyznania dodatków 

specjalnych dla pracowników UM w związku z realizacja zadania zakup samochodu 

pożarniczego OSP w Nosówce. 486,5 zł 

- Zmiana planu finansowego pomiędzy działem i rozdziałem dot. przyznania dodatków 

specjalnych dla pracowników UM w związku z realizacja zadania zakup samochodu 

pożarniczego OSP w Nosówce. 208,5 zł 

- Zmiana planu finansowego pomiędzy działem i rozdziałem dot. przyznania dodatków 

specjalnych dla pracowników UM w związku z realizacja zadania zakup samochodu 

pożarniczego OSP w Nosówce. 103,6 zł 

-Zmiana planu finansowego pomiędzy działem i rozdziałem dot. przyznania dodatków 

specjalnych dla pracowników UM w związku z realizacja zadania zakup samochodu 

pożarniczego OSP w Nosówce. 44,4 zł 

-Zmiana planu finansowego pomiędzy działem i rozdziałem dot. przyznania dodatków 

specjalnych dla pracowników UM w związku z realizacja zadania zakup samochodu 

pożarniczego OSP w Nosówce. 22,4 zł 

- Zmiana planu finansowego pomiędzy działem i rozdziałem dot. przyznania dodatków 

specjalnych dla pracowników UM w związku z realizacja zadania zakup samochodu 

pożarniczego OSP w Nosówce. 9,6 zł 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

Rozdział 75412 Ochotnicze straże pożarne 
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-Zmiana planu finansowego pomiędzy działem i rozdziałem dot. przyznania dodatków 

specjalnych dla pracowników UM w związku z realizacja zadania zakup samochodu 

pożarniczego OSP w Nosówce. -3482,5 zł 

-Zmiana planu finansowego pomiędzy działem i rozdziałem dot. przyznania dodatków 

specjalnych dla pracowników UM w związku z realizacja zadania zakup samochodu 

pożarniczego OSP w Nosówce. -1492,5 zł - Zwiększenie planu finansowego w związku z 

zakupem cysterny do przewozu wody pitnej. Dofinansowanie z WFOŚiGW w ramach umowy 

dotacji nr R14511/2024/UR/R/D -33406,00 zł, 15994,00 zł środki własne 

Dział 801 Oświata i wychowanie 

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe 

-Zwiększenie planu finansowego SP w Nosówce w paragrafie 4270 w związku z remontem 

sieci internetowej w związku z uszkodzeniem sieci podczas remontu sali gimnastycznej. 3500 

zł 

-Zwiększenie planu finansowego SP w Nosówce w paragrafie 4270 w związku z remontem 

kominów i lukarn oraz uzupełnienia ubytków ścianach zewnętrznych szkoły 1200 zł 

-Program nauki pływania- transport dzieci na basen 12350 zł 

- Zwiększenie planu finansowego w rozdziale 80101 w paragrafie 6050 przeznaczonych na 

kwotę remont piwnicy w Szkole Podstawowej nr 2 w Niechobrzu w kwocie 30 000,00. 30000 

zł 

-Dotacja podmiotowa dla NP Wesołe Promyczki 789000 zł 

- Dotacja podmiotowa dla NP Sikorki 45000 zł 

-Dotacja podmiotowa dla Niepublicznych Punktów Przedszkolnych 140000 zł 

-Dotacja podmiotowa dla NP Wesołe Promyczki 265000 zł 

- Dotacja podmiotowa dla Niepublicznych Punktów Przedszkolnych 144000 zł 

-Zmniejszenie planu finansowego w związku z wykreśleniem z ewidencji Niepublicznego 

Przedszkola terapeutycznego ZUZIA zgodnie z decyzją Burmistrza Boguchwały z dnia 

26.07.2024 r. -72000 zł 

-Dotacja podmiotowa dla NP Sikorki 34000 zł 

Dział 852 Pomoc społeczna 

Rozdział 85214 Zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia 

emerytalne i rentowe 

-Wniosek o zmianę planu finansowego - Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej na sesję Rady 

Gminy. Przeniesienie wydatków pomiędzy rozdziałami 85504 a 85214 dotyczy zwiększenia 

planu wydatków zasiłków celowych dla świadczeniobiorców. 15000 zł 

Dział 855 Rodzina 

Rozdział 85502 Świadczenia rodzinne, świadczenie z funduszu alimentacyjnego oraz składki 

na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego 

- Wniosek o zmianę planu finansowego - Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej na sesję 

Rady Gminy. Zwiększenia planu wydatków bieżących w rozdziale 85502 w myśl art 27 ust. 6 

Ustawy o pomocy osobom uprawnionym do alimentów Dz.U.2023.0.1993 tj. Uzyskane przez 

gminę organu właściwego wierzyciela, o którym mowa w ust. 3a, dochody, o których mowa w 

ust. 4, przeznacza się w szczególności na pokrycie kosztów podejmowania działań wobec 

dłużników alimentacyjnych. Czyli 40% kwot należności dłużników funduszu alimentacyjnego 

stanowiące dochód własny gminy organu właściwego wierzyciela. 25000 zł 

- Wniosek o zmianę planu finansowego - Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej na sesję 

Rady Gminy. -Zwiększenia planu wydatków bieżących w rozdziale 85502 w myśl art 27 ust. 6 

Ustawy o pomocy osobom uprawnionym do alimentów Dz.U.2023.0.1993 tj. Uzyskane przez 

gminę organu właściwego wierzyciela, o którym mowa w ust. 3a, dochody, o których mowa w 

ust. 4, przeznacza się w szczególności na pokrycie kosztów podejmowania działań wobec 
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dłużników alimentacyjnych. Czyli 40% kwot należności dłużników funduszu alimentacyjnego 

stanowiące dochód własny gminy organu właściwego wierzyciela. 4305 zł 

- Wniosek o zmianę planu finansowego - Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej na sesję 

Rady Gminy. Zwiększenia planu wydatków bieżących w rozdziale 85502 w myśl art 27 ust. 6 

Ustawy o pomocy osobom uprawnionym do alimentów Dz.U.2023.0.1993 tj. Uzyskane przez 

gminę organu właściwego wierzyciela, o którym mowa w ust. 3a, dochody, o których mowa w 

ust. 4, przeznacza się w szczególności na pokrycie kosztów podejmowania działań wobec 

dłużników alimentacyjnych. Czyli 40% kwot należności dłużników funduszu alimentacyjnego 

stanowiące dochód własny gminy organu właściwego wierzyciela. 613 zł 

- Wniosek o zmianę planu finansowego - Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej na sesję 

Rady Gminy. Zwiększenia planu wydatków bieżących w rozdziale 85502 w myśl art 27 ust. 6 

Ustawy o pomocy osobom uprawnionym do alimentów Dz.U.2023.0.1993 tj. Uzyskane przez 

gminę organu właściwego wierzyciela, o którym mowa w ust. 3a, dochody, o których mowa w 

ust. 4, przeznacza się w szczególności na pokrycie kosztów podejmowania działań wobec 

dłużników alimentacyjnych. Czyli 40% kwot należności dłużników funduszu alimentacyjnego 

stanowiące dochód własny gminy organu właściwego wierzyciela. 4000 zł 

-Wniosek o zmianę planu finansowego - Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej na sesję Rady 

Gminy. Zwiększenia planu wydatków bieżących w rozdziale 85502 w myśl art 27 ust. 6 Ustawy 

o pomocy osobom uprawnionym do alimentów Dz.U.2023.0.1993 tj. Uzyskane przez gminę 

organu właściwego wierzyciela, o którym mowa w ust. 3a, dochody, o których mowa w ust. 4, 

przeznacza się w szczególności na pokrycie kosztów podejmowania działań wobec dłużników 

alimentacyjnych. Czyli 40% kwot należności dłużników funduszu alimentacyjnego stanowiące 

dochód własny gminy organu właściwego wierzyciela. 6000 zł 

-Wniosek o zmianę planu finansowego - Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej na sesję Rady 

Gminy. Przeniesienie wydatków pomiędzy rozdziałami 85504 a 85214 dotyczy zmniejszenia 

wydatków na pieczy zastępczej w związku z opuszczeniem przez jedno dziecko placówki 

opiekuńczo-wychowawczej. -15000 zł Dział 926 Kultura fizyczna 

Rozdział 92695 Pozostała działalność 

-Zwiększenie środków w ramach Funduszu Osiedlowego na nowe zadanie zgodnie z uchwałą 

nr 7.2024 Zebrania Mieszkańców Osiedla Boguchwała Dolna - Modernizacja placu 

rekreacyjnego przy ul. Cichej 7000 zł. 

 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, Dariusz 

Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, 

Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, 

Kamila Wróbel, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

NIEOBECNI (2) 
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Sławomir Czyż, Andrzej Zając 

Uchwała została podjęta. 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:12:56 

 

Pani Ewelina Stawarz Kierownik Referatu Budżetu i Finansów przedstawiła projekt uchwały 

oraz powiedziała, że zmiany w WPF wynikają ze zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2024r. oraz Zarządzeniami Burmistrza w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024r. 

 
Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji.  
 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, Dariusz 

Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, 

Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, 

Kamila Wróbel, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości, zasad obliczania i wypłacania 

diet dla radnych Rady Miejskiej w Boguchwale oraz zasad zwrotu kosztów podróży 

służbowych. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:14:42 

Pan Piotr Kobyłecki Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział, 

że ustawodawca przewidując powstanie kosztów wykonywania mandatu radnego w art.25 ust.4 

ustawy o samorządzie gminnym ustalił dla osoby wykonującej mandat radnego rekompensatę 

tych kosztów w postaci wypłacanej diety. Przy ustalaniu wysokości diet, zgodnie z brzmieniem 

art.25 ust.8 ustawy o samorządzie gminnym, rady powinny brać pod uwagę funkcje pełnione 

przez radnego. Dlatego przedłożony projekt uchwały przewiduje zróżnicowanie wysokości 

diet. Zgodnie z Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 27 października 2021r. w sprawie 

maksymalnej wysokości diet przysługujących radnemu gminy Rada uchwala wysokości diet. 

Radnym przysługują również zwroty kosztów podróży służbowych. Wysokość diety ulega 

obniżeniu w przypadku absencji Radnego na Sesji oraz posiedzeniu Komisji. Pan Radny dodał 

również, że dieta stanowi ekwiwalent utraconych korzyści np. pomniejszonego wynagrodzenia 
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za pracę w związku z obecnością na Sesji Rady Miejskiej lub posiedzeniach Komisji jakich 

Radny nie uzyskuje w związku z wykonywaniem mandatu.  

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji.  
 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej powiedział, że temat diet był już poruszany  

w sierpniu, na posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego odbyła się dyskusja na 

ten temat. Klub Wspólnota Samorządowa Podkarpacia stoi na stanowisku, że diety w Gminie 

Boguchwała są godne i nie widza potrzeby by coś w tej materii zmieniać. Powiedział, iż padały 

argumenty, iż przepisy prawa zmuszają nas do zmiany tej uchwały do obowiązujących 

przepisów. W związku z tym zapytał Pana Piotra Kobyłeckiego, kiedy weszły w życie przepisy, 

do których my musimy się dostosować w związku z tą uchwała oraz kto jest inicjatorem tej 

uchwały, zarówno tej sierpniowej jak i tej październikowej. Zapytał także o różnię między 

projektem z sierpnia a projektem bieżącym, poprosił również o wskazanie merytorycznych 

przesłanek różnic.  

 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

powiedział, że odnośnie zróżnicowania na komisji nie było tego tematu, a wniosek odnośnie 

przepisów prawnych nie był z jego inicjatywy tylko Pan Przewodniczący Rady Miejskiej 

zwrócił na to uwagę. Inicjatorem są Radni, których dotyczy zróżnicowanie diet. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że ustawa o samorządzie 

gminnym reguluje temat związany z dietami radnych, jak również wpłynęło pismo od 

Wojewody Podkarpackiego w sprawie prawidłowego ustalania zasad przyznawania diet 

radnych. Wyraźnie wskazano tam, że dieta jest to rekompensata utraconych korzyści. U nas w 

uchwale z 2014 r. był zapis o usprawiedliwianiu, na dzień dzisiejszy jest ono nietolerowane 

przez organ nadzoru. Organ nadzoru wprost napisał, żebyśmy zmienili uchwałę. Te zapisy 

zostały w tej uchwale uwzględnione oraz to co mówią wyroki sądów administracyjnych. 

Natomiast jeśli chodzi o to kto był wnioskodawcą to byli to radni, wspólnie podjęliśmy decyzję, 

w dużej mierze on jako Przewodniczący Rady Miejskiej miał na to wpływ z powodu 

usprawiedliwień. 

 

Pan Konrad Wesołowski – Adwokat wyjaśnił, iż nowelizacja miała miejsce 1 listopada 2021 r. 

Wtedy to weszły zmiany w ustawie o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze 

stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw. Główna zmiana polega na tym, że teraz 

jeśli chodzi o kwotę bazową to przelicznik wynosi 2,4 krotności tej kwoty bazowej, natomiast 

wcześniej przeliczni ten wynosił 1.5 krotność kwoty bazowej. Odniósł się również do innych 

kwestii uzasadniających zmianę przedmiotowej uchwały powołując się na rozstrzygnięcia 

nadzorcze oraz orzecznictwo sądowe. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za złożone wyjaśnienia. 

 

Pani Barbara Żak – Radna Rady Miejskiej powiedziała, że mówiąc o dietach zasadnym jest 

odpowiedzenie sobie na pytanie, dlaczego w ogóle ubiegamy się o mandat radnego, bo chcemy 

mieć wpływ na pewne sprawy lokalne, bieżące, bo dobrze się dogadujemy z mieszkańcami i 

decydując się na coś takiego rezygnujemy z pewnych rzeczy, czyli mamy mniejszą możliwość 

zarabiania czy dorabiania. Pani radna powiedziała, że starając się o mandat chciała mieć wpływ 
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na pewne rzeczy, ale też wiedziała, że dieta w jakimś sensie zrekompensuje parę groszy za ta 

funkcję społeczną. Jeśli tylko przychodzimy na komisję czy sesję i głosujemy to rzeczywiście 

to jest godna dieta, ale jeśli chcemy się angażować to pewna podwyżka jest zasadna. 

 

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej powiedział, że za 1300 zł przychodzimy na 

posiedzenia a za 1600 zł angażujemy się społecznie, wyceniła Pani zaangażowanie w sprawy 

społeczne na 300 zł. Pan Radny podtrzymał swoje wcześniejsze słowa mówiąc, że diety są 

godne. Uchwała o dieta już funkcjonowała, wiedzieliśmy na co się piszemy, Pan Mecenas 

stwierdził, że przepisy dotyczące kwoty bazowej pojawiły się w 2021 r. i od tamtego czasu do 

dziś można było diety regulować zgodnie z obowiązującymi przepisami.  

 

Pan Konrad Wesołowski – Adwokat wyjaśnił, że przepisy są tak ukształtowane, że wskazują 

maksymalna wysokość diety nie minimalną. Jeśli chodzi o kwotę w jakiej będzie dieta nie ma 

przepisów w tym zakresie, pod tym katem nie ma konieczności zmiany.  

 

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej powiedział, że ramy prawne w których 

funkcjonujemy. Zostały określone w listopadzie 2021r.  

 

Pan Konrad Wesołowski – Adwokat wyjaśnił, że zmienił się sposób liczenia maksymalnej 

diety.  

 

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej zapytał, czy teraz obecnie funkcjonujemy w tych 

ramach prawnych. 

 

Pan Konrad Wesołowski – Adwokat odpowiedział, że tak. 

 

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że od 2021 roku była możliwość 

podnoszenia diet, o co apelował na koniec kadencji 2010-2014, aby na koniec kadencji 

przyjmować uchwałę regulującą wysokość diety na przyszłą kadencję. Pan Radny powiedział, 

że nie zmienia się reguł w trakcie, jeśli zostały określone pewne ramy, są ustalone stawki, jeśli 

są godne takie powinny zostać. Dodał, iż zadał kilka pytań i na żadne nie otrzymał odpowiedzi. 

Natomiast jeśli chodzi o usprawiedliwienia to w tym jest pełna zgoda, jeśli trzeba wysokości 

diet regulować czy zmieniać to w porządku. Powiedział również, że odpowiedzi są nie na temat, 

a Pan sprawozdawca nie wyjaśnił różnić pomiędzy projektami uchwał z sierpnia i października 

oraz tego z czego one wynikają. Stanowisko Klubu w sprawie diet jest jasne, członkowie Klubu 

uważają, że diety są na odpowiednim poziomie i nie ma potrzeby ich zmieniać. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że zarówno na posiedzeniu 

komisji jak i dziś udzielał odpowiedzi na pytania Pana Radnego. Jeśli chodzi o różnice, 

powiedział, że bardzo ciężko było wyłonić np. Sekretarza Komisji, stąd docenienie tych osób, 

jest to zróżnicowanie diet do pełnionych funkcji, to narzuca również ustawa.     

 

Pan Konrad Wesołowski – Adwokat wytłumaczył, iż przygotowując projekt uchwały dokładnie 

analizowaliśmy rozstrzygnięcia nadzorcze jak i orzecznictwo. Dodał również, iż jako prawnik 

w urzędzie inicjatywy uchwałodawczej nie posiada, pojawiła się konieczność zmiany, 

korzystając z okazji stwierdziliśmy, że trzeba tez inne kwestie uregulować w sposób aktualny 

do obecnego orzecznictwa i rozstrzygnięć nadzorczych.  

 

Pan Adam Baran – Radny Rady Miejskiej zapytał o zasady zwrotów kosztów podroży 

służbowych. 
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Pan Krzysztof Lassota – Sekretarz Gminy wyjaśnił, iż do tej pory, jeśli Radny był delegowany 

przez Przewodniczącego do wykonywania zadań związanych z funkcją Radnego to była 

możliwość zwrotu kosztów podróży, podczas konsultacji z nadzorem prawnym zwrócono 

uwagę, że taka rzecz powinna być również uregulowana w uchwale. Dodał, iż nic się nie 

zmieniło, jedynie zostało to uregulowane.  

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej podziękował Panu Przewodniczącemu Rady 

Miejskiej za udzielenie odpowiedzi, wyjaśniając, że pytania były kierowane do sprawozdawcy 

projektu uchwały.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, iż nie mówił, że przepisy się 

zmieniły, tylko na podstawie ustawy o samorządzie gminnym i pisma od Wojewody. Wyjaśnił 

również, że wcześniej nie było takiej absencji i nie musiał potwierdzać tylu zwolnień. 

 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przeprosił, 

iż konkretnie nie odpowiedział na zadane pytania, powiedział, że odczuł to bardziej jako 

czepialstwo.   

 

Pan Dominik Maziarz – Radny Rady Miejskiej zapytał, czy nie lepiej byłoby podnosić diety na 

koniec kadencji, aby zachęcić ludzi, którzy w to wchodzą do tej pracy. 

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej poprosił, aby nie zarzucać mu nie czytania 

dokumentów, ponieważ studiuje je od samego początku do końca. Natomiast odnosząc się do 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego podziękował, za jego 

wypowiedz, zwracając jednak uwagę, że nie próbował nawet odpowiedzieć na postawione 

pytania.   

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Piotra Kobyłeckiego, aby 

nie odpowiadał na te zaczepki. W związku z tym zapytał, dlaczego Pan Radny w 2014 nie 

wystąpił z taka inicjatywą tylko nowa Rada podejmowała taką uchwałę.   

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej powiedział, że to nie on użył sformułowania 

zaczepki, po prostu zadał pytanie merytoryczne i oczekiwał merytorycznej odpowiedzi.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Pan Kobyłecki zreferował 

projekt uchwały, a on pomógł udzielić odpowiedzi, ponieważ miał w tym duży wkład. 

 

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej powiedział, że nie ma w tym nic złego, jednak, 

dlaczego zamiast odpowiedzi merytorycznej pada stwierdzenie, że ktoś się czepia. Dodał, iż 

nie chciałby czuć się skrępowany zadając pytania, bo zostanie mu zwrócona uwaga, że się 

czepia. Powiedział również, że przy uchwale o pożyczce dla Nosówki z ust Przewodniczącego 

Rady Miejskiej padło stwierdzenie, że podjęliśmy słusznie uchwałę, to jest to za daleko 

posunięte stwierdzenie. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy uchwała była podjęta nie 

słusznie. 

 

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej odpowiedział, że Radni podejmują decyzję, a 

Przewodniczący Rady nie jest po to, aby to oceniać, tylko ma taki sam głos jak każdy inny. 

Natomiast tego typu uwagi poprosił o zachowanie dla siebie. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za to pouczenie i zamknął 

dyskusję. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości, zasad obliczania i wypłacania diet dla radnych Rady Miejskiej 

w Boguchwale oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Marek Cisek, Dariusz Hudzik, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz 

Wojewoda, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

PRZECIW (6) 

Adam Baran, Waldemar Bijoś, Marek Kiczek, Magdalena Kotla, Dominik Maziarz, Kamila 

Wróbel. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 28.09.2024 r. na działalność 

Burmistrza Boguchwały. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:44:26 

 

Pan Ryszard Liput Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział, że w dniu 

30 września 2024 r. na Biuro Obsługi Klienta Urzędu Miejskiego w Boguchwale wpłynęła 

skarga wniesiona przez M.G. na działalność Burmistrza Boguchwały. Podstawą złożenia skargi 

było stwierdzenie, iż „w dniu 14.03.2024 r. złożyłem w Urzędzie Miasta pismo zawierające 

propozycje ugody, ale do dnia dzisiejszego nie otrzymałem żadnej odpowiedzi”. Skarga została 

przekazana Radzie Miejskiej w Boguchwale w celu jej rozpatrzenia i załatwienia. Rozpatrując 

wniesioną skargę, należy wskazać, że w uzasadnieniu do niej sformułowano zarzut, iż „w dniu 

14.03.2024 r. złożyłem w Urzędzie Miasta pismo zawierające propozycje ugody, ale do dnia 

dzisiejszego nie otrzymałem żadnej odpowiedzi”. W pozostałym zakresie pismo dotyczyło 

zarzutów które strona postępowania administracyjnego może podnosić w ramach 

merytorycznego rozpoznania sprawy przez właściwy organ administracyjny i w tym zakresie 

Rada Miejska w Boguchwale nie posiada właściwości do jego rozpatrzenia. Odnosząc się do 

zarzutu zawartego w skardze po szczegółowej analizie ustalono, że pismo Pana M.G. z dnia 

14.03.2024 r., zawierające propozycje ugody, wpłynęło do Urzędu Miejskiego w Boguchwale 

we wskazanym terminie. Z uwagi na znaczną liczbę spraw wpływających do urzędu oraz 

konieczność ich rzetelnego i kompleksowego rozpatrzenia, odpowiedź na przedmiotowe pismo 

nie została udzielona w terminach przewidzianych przepisami prawa. Burmistrz Boguchwały, 

mając na uwadze dobro mieszkańców oraz dążąc do jak najbardziej efektywnego zarządzania 

sprawami gminy, dokłada wszelkich starań, aby wszystkie pisma i wnioski były rozpatrywane 

z należytą starannością. Niemniej jednak, obiektywne okoliczności związane z dużym 

obciążeniem pracą Referatu Mienia i Planowania Przestrzennego, spowodowały opóźnienie w 

udzieleniu odpowiedzi na pismo Pana M.G. Na pierwszy kwartał br. przypadły zmiany kadrowe 

wymuszone przejściem na emeryturę pracownika, którego zakres obowiązków służbowych 
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obejmował między innymi prowadzenie postepowań w sprawie nabycia nieruchomości 

gruntowych do zasobu mienia gminy oraz odejściem z pracy dwóch kolejnych pracowników, 

których podstawowe obowiązki należało wykonać bądź koordynować ich realizację. 

Jednocześnie w okresie Kwiecień – Lipiec br. rozpoczęto prace terenowe mające na celu 

regulację dróg gminnych, dla których w bieżącym oraz kolejnym roku przewidziano 

inwestycje. Prace te zaangażowały część pracowników referatu, ograniczając możliwość 

realizacji bieżących zadań. Uwzględniając powyższe okoliczności, należy stwierdzić, że choć 

opóźnienie w udzieleniu odpowiedzi nie wynikało z zaniedbań czy złej woli ze strony 

Burmistrza Boguchwały, to jednak doszło do naruszenia terminów określonych w Kodeksie 

postępowania administracyjnego. Rada miejska, rozpatrując skargę na Burmistrza, powinna 

ocenić jej zasadność merytorycznie, badając czy doszło do zaniedbań lub nienależytego 

wykonywania zadań. Uznanie skargi za bezzasadną wyłącznie z powodu dużej ilości spraw w 

urzędzie byłoby nieprawidłowe. 

Mając na względzie powyższe uznać należy, że skarga jest uzasadniona, jednocześnie 

zobowiązuje się Burmistrza do niezwłocznego udzielenia odpowiedzi. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 28.09.2024 r. na działalność Burmistrza Boguchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Dariusz Hudzik, 

Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Piotr 

Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Kamila 

Wróbel, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Cisek. 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Czyż, Andrzej Zając. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.15. Informacja na temat oświadczeń majątkowych. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:48:52 

Informację na temat oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Boguchwale oraz 

pracowników Urzędu Miejskiego w Boguchwale przedstawił Pan Piotr Pustelny - 

Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 
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Ad.16. Zamknięcie obrad. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:54:04 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad, zamknął VI Sesję Rady Miejskiej w Boguchwale. 

Obrady trwały od godz. 09:00 do godz. 10:53. 

Na VI sesji Rady Miejskiej w Boguchwale w dniu 31 października 2024 roku podjęto 

następujące uchwały: 

1. Uchwała VI.50.2024 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Boguchwała. 

2. Uchwała VI.51.2024 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Boguchwała. 

3. Uchwała VI.52.2024 w sprawie stwierdzenia ważności wyborów Sołtysów oraz Rad 

Sołeckich w Gminie Boguchwała. 

4. Uchwała VI.53.2024 w sprawie stwierdzenia ważności wyborów Przewodniczących 

oraz Członków Zarządów Osiedli Boguchwała. 

5. Uchwała VI.54.2024 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

6. Uchwała VI.55.2024 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

7. Uchwała VI.56.2024 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

8. Uchwała VI.57.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

ponad budżet 2024 roku. 

9. Uchwała VI.58.2024 w sprawie udzielenia pożyczki dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Nosówce. 

10. Uchwała VI.59.2024 w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

11. Uchwała VI.60.2024 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Boguchwała. 

12. Uchwała VI.61.2024 w sprawie ustalenia wysokości, zasad obliczania i wypłacania 

diet dla radnych Rady Miejskiej w Boguchwale oraz zasad zwrotu kosztów podróży 

służbowych. 

13. Uchwała VI.62.2024 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 28.09.2024 r. na działalność 

Burmistrza Boguchwały. 

 

Protokół sporządziła:  

N.Gajdek 

 


